
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 16. decembra 2019  

 

Prítomní:  Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda, Mgr. Ivana Veselovská, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin 
Mihálik, Peter Veselovský, Kamil Weiss, Anna Mydliarová, Marek Bystričan, Ing. Peter 
Veselovský   
 

Neprítomní: -  
 
Ďalší prítomní:  Ing. Simona Martošová - hlavná kontrolórka 
  Ing. Mariana Jarabová - zapisovateľka  

Mgr. Marta Dudášová – hlavná ekonómka obce 
Vladimír Veselovský, Štefan Črep, Rastislav Tišťan, Branislav Veselovský, 
Ing. Rudol Fides– občania obce 

 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
       

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Návrh rozpočtu na rok 2020 
7. Rôzne 
8. Interpelácie poslancov 
9. Diskusia 
10. Záver 

  
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 15:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 9, teda OZ je uznášaniaschopné.  
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
       

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Návrh rozpočtu na rok 2020 
7. Rôzne 
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8. Interpelácie poslancov 
9. Diskusia 
10. Záver 

  
 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva :  
 
Za: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján 
Švanda, Anna Mydliarová, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 

 
K bodu 3.  Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Marek Bystričan 

• členovia –    Ján Švanda, Mgr. Ivana Veselovská 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján 
Švanda, Anna Mydliarová, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Peter Veselovský 

• Mgr. Martin Mihálik 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová. 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Ing. Martošová.  
Informáciu hlavnej kontrolórky o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 27.11.2019. Obecné zastupiteľstvo zobralo 
na vedomie.  
 
 
K bodu 6. Návrh rozpočtu na rok 2020  
 
Hlavná ekonómka obce vysvetlila poslancom spôsob a náležitosti návrhu rozpočtu, ktorý bol zostavený ako 
vyrovnaný.  
 
Dotácie pre zložky v obci na rok 2020 
Starosta obce prečítal návrh na dotácie pre jednotlivé zložky od finančnej komisie na rok 2020. PhDr. Jaroslav 
Rakučák, DiS., PhD. Navrhol zvýšiť dotáciu pre DHZ na 3 000,- € a Folklórnej skupine taktiež zvýšiť o 500,- €. Ján 
Švanda chcel vedieť, prečo sa im stiahol príspevok oproti žiadosti – Ing. Peter Veselovský mu odpovedal, že riešili 
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prideľovanie podľa nákladov minulého roka. Rastislav Tišťan – občan obce sa opýtal prečo stiahli Fitnes clubu 
príspevok, pretože club robí aj brigádnickú činnosť na medokýšoch, a teda by mali podľa neho dostať všetky 
peniaze – Mgr. Martin Mihálik mu odpovedal, že bol príspevok ponížený z dôvodu, že bola podaná žiadosť neskoro 
– po termíne. Ing. Peter Veselovský sa opýtal hlavnej kontrolórky, či sú vyúčtovania v poriadku – hlavná kontrolórka 
mu odpovedala, že ich neprešla všetky ešte detailne, ale predbežne vyzerajú byť v poriadku. Štefan Črep občan 
obce sa zaujímal akým kľúčom sa rozdeľovali dotácie a navrhol rozdelenie dotácií podľa počtu členov. Ing. Peter 
Veselovský sa ho opýtal, prečo turisti pýtajú viac peňazí, keď robia každý rok tie isté akcie. Štefan Črep mu 
odpovedal, že dotáciu navýšili o financie potrebné na stavbu rozhľadne. Ing. Peter  Veselovský ho oboznámil, že 
na výstavbu rozhľadne dala obec z kapitálových výdavkov, aby sa nemiešali peniaze do dotácií.  PhDr. Jaroslav 
Rakučák, DiS., PhD. mal návrh, aby sa ponížila dotácia hokebalistom o 500 € a navýšila sa o to turistom. . Kamil 
Weiss ozrejmil všetkým, že na obecnej rade sa všetci zhodli, že na výstavbu rozhľadne obec vyčlenila 
z kapitálových výdavkov 3 000,- € a taktiež pre SZPB  na bunker na kečke vyčlenila kapitálové výdavky vo výške 
3 000,- €. Vladimír Veselovský  (SZPB) sa opýtal, či pridelených 1500 € je na činnosť SZPB – poslanci mu 
odpovedali, že áno. Branislav Veselovský ozrejmil poslancom činnosť hokejbalového klubu, že momentálne hrajú 
aj v hokejovej a florbalovej súťaži a majú cca 30 členov z obce.  
 

Hlasovanie o návrhu výšky dotácie pre Dobrovoľný hasičský zbor  v sume 3 000 € 
 
Za: Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Peter Veselovský, Kamil Weiss, Mgr. Ivana Veselovská, Marek Bystričan, 
PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD 
Proti: 0 
Zdržal sa: Ing. Peter Veselovský, Anna Mydliarová 
Neprítomný: 0 

Obecné zastupiteľstvo schválilo výšku dotácie pre Dobrovoľný hasičský zbor na rok 2020 vo výške 3 000 
€.  
 

Hlasovanie o návrhu výšky dotácie pre Klub slovenských turistov  v sume 2 000 € 
 
Za: Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Peter Veselovský, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD, Anna Mydliarová 
Proti: 0 
Zdržal sa: Ing. Peter Veselovský, Kamil Weiss, Mgr. Ivana Veselovská, Marek Bystričan 
Neprítomný: 0 

Obecné zastupiteľstvo schválilo výšku dotácie pre Klub slovenských turistov na rok 2020 vo výške 2 000 
€.  
 

Hlasovanie o návrhu výšky dotácie pre Folklórnu skupinu Lúžňan v sume 2 500 € 
 
Za: Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Peter Veselovský, , PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD, Anna Mydliarová, 
Marek Bystričan 
Proti: 0 
Zdržal sa: Ing. Peter Veselovský, Kamil Weiss, Mgr. Ivana Veselovská  
Neprítomný: 0 

Obecné zastupiteľstvo schválilo výšku dotácie pre Folklórnu skupinu Lúžňan na rok 2020 vo výške 2 500 
€.  
 

Hlasovanie o návrhu výšky dotácie pre Fitnes club RT v sume 750 € 
 
Za: Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Peter Veselovský, , PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD, Anna Mydliarová, 
Marek Bystričan, Kamil Weiss 
Proti: 0 
Zdržal sa: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská  
Neprítomný: 0 

Obecné zastupiteľstvo schválilo výšku dotácie pre Fitnes club RT na rok 2020 vo výške 750 €.  
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Starosta obce oboznámil poslancov, že sa riešia aj oslavy založenia obce, požiadal ich, že kto má historické 
materiály , nech ich donesie na obecný úrad, aby sa mohli spracovať. Štefan Črep sa opýtal, či je zložený prípravný 
výbor, starosta mu odpovedal, že boli zložky oslovené, kto má záujem, nech sa zapojí.  
Ing. Peter Veselovský sa opýtal na modul vo verejnom obstaraní (VO), tvrdil, že mu neukazuje Obec Liptovská 
Lúžna, resp. ju nevyfiltruje. Oslovil jednu firmu v Lipt. Lúžnej na elektrinu, dnes sa rozprávali z tejto firmy aj so 
starostom obce. Ing. Peter Veselovský vyslovil presvedčenie, že vysúťažená suma bude nižšia a chcel byť 
oboznámený s výsledkami súťaží. Podľa predbežných vyjadrení predpokladá, že bude prerábania kinosály vyššia 
a nezmestia sa do 250 000 €. Navrhol, aby sa schválila viditeľnosť obce pri VO pre každého.  
 

Hlasovanie o návrhu na zabezpečenie, aby verejné obstarávanie Obce Liptovská Lúžna bolo viditeľné 
na stránke obstarávajúcej firmy bez konkrétneho linku do najbližšieho zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva 
 
Za: Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Peter Veselovský, , PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD, Anna Mydliarová, 
Marek Bystričan, Kamil Weiss, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 

Uznesením č. 115/2019 Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh na zabezpečenie, aby verejné obstarávanie 
Obce Liptovská Lúžna bolo viditeľné na stránke obstarávajúcej firmy bez konkrétneho linku do najbližšieho 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
K bodu 7. Rôzne 
 
 

a) Úprava rozpočtu na rok 2019 – ekonómka vysvetlila poslancom zmeny oproti schválenému rozpočtu – 
všetci prítomní poslanci boli za úpravu rozpočtu na rok 2019 podľa dosiahnutej skutočnosti 

b) Správa audítora o overení účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2018 – obecné 
zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu audítora – všetci prítomní poslanci boli za 

c) Návrh - Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2018 o sadzbe miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady – všetci prítomní poslanci boli za 

d) Žiadosť Jaroslav Džugana, Liptovská Lúžna 709, o predĺženie nájomnej zmluvy v 24 b. j. – všetci prítomní 
poslanci boli za 

e) Žiadosť Patrika Lietavca, Liptovská Lúžna 1244, o pridelenie 1-izbového bytu v 24 b. j.  
 

Hlasovanie o žiadosti Patrika Lietavca, Liptovská Lúžna 1244, o pridelenie 1-izbového bytu v 24 b. j. 
 
Za: 0 
Proti: Peter Veselovský, , PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD, Marek Bystričan, Kamil Weiss, Ing. Peter 
Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská 
Zdržal sa: Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Anna Mydliarová 
Neprítomný: 0 

Uznesením č. 114/2019 Obecné zastupiteľstvo neschválilo  žiadosť Patrika Lietavca, Liptovská Lúžna 1244, 
o pridelenie 1-izbového bytu v 24 b. j. 
 

f) Žiadosť Rímsko-katolíckeho farského úradu, Liptovská Lúžna 633, o poskytnutie dotácie na obnovu okien 
Rímsko-katolíckeho kostola Najsvätejšej Trojice v sume 23 689,10 € - HK vysvetlila poslancom, že podľa 
zákona nie je možné poskytnúť financie formou dotácie na súkromný majetok, bolo by to možné iba vtedy 
ak je to pamiatka, čo kostol v obci nie je – obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie žiadosť 

g) Návrh na odkúpenie pozemkov pod chodník pred obecným úradom až po križovatku Ráztoky – starosta 
navrhol odkúpenie pozemkov pod chodníkom za účelom vysporiadania. Ing. Peter Veselovský dodal, že 
by to malo byť za štandardnú cenu – všetci prítomní poslanci boli za návrh 

h) Úprava rozpočtu na nákup skútra na úpravu bežkárskej trate – Marek Bystričan navrhol kúpu skútra na 
utlačenie snehu v hodnote 2000 € ešte v roku 2019, vyjadril sa , že skúter bude odložený na vyšnom konci 
v požiarnej zbrojnici, ku skútru je taktiež vlečka – finišér. Navrhol spraviť darovaciu zmluvu. Ing. Peter 
Veselovský sa opýtal, koľko by stál nový skúter. Marek Bystričan mu odpovedal, že cca 20 000 €.  
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Hlasovanie o úprave rozpočtu - presun z položky 08.2.0 Drevenica na položku 08.1.0 šport vo výške 2 
000 ,- € na nákup skútra na úpravu bežkárskej trate 
 
Za: Peter Veselovský, , PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD, Kamil Weiss, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Mgr. Martin  Mihálik, Anna Mydliarová 
Proti: 0 
Zdržal sa: Marek Bystričan 
Neprítomný: 0 

Uznesením č. 118/2019 Obecné zastupiteľstvo schválilo  úpravu rozpočtu - presun z položky 08.2.0 
Drevenica na položku 08.1.0 šport vo výške 2 000 ,- € na nákup skútra na úpravu bežkárskej trate 
 
K bodu 8 . Interpelácie poslancov 
 
Kamil Weiss  

- Sme pripravení na zimu? – starosta mu odpovedal, že máme zabezpečené 2 traktory a ešte sa jeden 
ponúkol, ak by sa nestíhalo  

 
Marek Bystričan  

- P. Šedek si kúpil dom v obci – chcel aby sa mu namontoval obecný rozhlas a aby sa mu tam v zime 
odhŕňal sneh a vyasfaltovala cesta – starosta mu odpovedal, že sa musí zistiť, či sa tam zmestí traktor 

 
K bodu 9. Diskusia 
 
Poslanci OZ si po vzájomnej dohode určili harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva na rok 2020 : 
 

• 26. 02. 2020  o 17 : 00 h 

• 29. 04. 2020  o 17 : 00 h 

• 17. 06. 2020  o 17 : 00 h 

• 16. 09. 2020  o 17 : 00 h 

• 16. 12. 2020  o 15 : 00 h 
 
K bodu 10.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 16:45 hod.  
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana   J a r a b o v á       
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
Liptovskej Lúžnej, dňa 16. decembra 2019 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :    
 
 

Peter             V E S E L O V S K Ý  
 
 
 

      Mgr. Martin           M I H Á L I K   
    


